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Hei Harry, 
 
Jeg er en av de som var med på det første møte angående vann til Kårbøneste hyttefelt. Det var et svært 
positivt møte, og vi trodde jo da at det å få vann skulle bli en grei sak. Nå ca to år senere så lurer jeg på 
hva som skjer. Vi har alt klart på hytten. Håper ikke garantitiden på oppvakemaskinen går ut før vi får 
kommunalt vann. 
Kan du være snill å informere meg litt om hvordan det går med denne saken? 
 
Vennlig hilsen, 
Lisbeth Kleppe 


